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Dagsorden og Referat
1. Velkommen v/Formanden

Ref.:
Formanden, Steen Bengtson bød velkommen til digelagets generalforsamling.

2. Valg af dirigent Bestyrelsen foreslår Lars Mortensen

Ref.:
Lars Mortensen blev enstemmig valgt som dirigent.

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var indvarslet rettidig.
(Dagsorden, vedlagt skema til fuldmagt, revideret regnskab 2020, formandens
beretning for 2020, budgetforslag 2022, blev sendt ud den 10. Maj med mail, post
eller afleveret i postkasse.)

3. Valg af stemmetællere v/dirigenten
Ref.:
Tre medlemmer blev udpeget til stemmetællere af dirigenten.

4. Valg af referent Bestyrelsen foreslår Marianne Skafte
Ref.:
Marianne Skafte blev valgt til referent.

5. Tilstedeværende stemmer
Lodsejere repræsenteret personligt eller ved
fuldmagt
HUSK: Ingen kan møde med mere end 3 fuldmagter

Ref.:
Der var i alt 15 lodsejere repræsenteret på generalforsamlingen med ialt 16 deltagere.
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen er beslutningsdygtig.

6. Bestyrelsens beretning

v/formanden
Se bilag: Formandsberetning for Onsevig
Digelag 2020 - distribueret sammen med
indkaldelsen. Findes også på hjemmesiden
“Formandsberetning 2020”

Ref.:
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Formanden refererede hovedpunkterne fra den skriftlige beretning for 2020:

Generalforsamlingen i 2020 traf vigtige beslutninger om at igangsætte
renovering og fremtidssikring af vores diger. Det blev besluttet at renovere 75
m og at hæve partsbidraget for 2021 fra kr. 6,- til kr. 8,-.

Ved at bruge “Katastrofefonden” og ved god økonomisk støtte er det lykkedes at
udvide indsatsen til 200 m, der opfylder Niras-rapportens anbefalinger.

For at færdiggøre renoveringen af D1 er der brug for yderligere ca. kr. 500.000,-
og bestyrelsen har derfor igangsat 2 kampagner for at skaffe flere penge, det
drejer sig om at få støttemedlemmer fra lokalområdet og at få donationer fra
virksomheder. Der er lavet 2 brochurer, hvor selve trykningen er sponseret med
halvdelen af trykkeriet og resten af udgiften af Jonas’ firma.

I den forbindelse arbejdes der meget med pressedækning, bl.a. har der netop
været en artikel i Folketidende i forbindelse med generalforsamlingen.

Der søges også fortsat diverse fonde. Men desværre betragter de fleste fonde,
det arbejde vi søger penge til, som driftstilskud, hvilket der normalt ikke gives
penge til. Herudover ønsker de fleste fonde udvikling af lokalsamfundet. Vi har
mange fine kvaliteter i Onsevig, museum, kajakklub, sauna og vinterbadning,
kaffebod og alle havnens kvaliteter, herunder H-båds sejlads og
Fladfiske-konkurrence. Det er vigtigt med stærke diger i forhold til
realkreditbelåning af husene og prisen på forsikring og vigtigt med samarbejde
om udvikling her i Onsevig.

Stor tilfredshed med den valgte entreprenør Troels Jørgensen - hvis bestyrelsen
har held med igangværende initiativer, kan det forventes at næste byggeperiode
starter i juli, august og september 2021.

Godt samarbejde med Lolland Kommune, der har støttet os og hjulpet med
udskiftning af dæksler og flytning af vandreturs-skilte, så stor tak til Lolland
Kommune.

Der arbejdes med nye plancher til Museet.

Endelig gøres der opmærksom på, at man ikke må gå på D2, der ikke er bygget
til at man går på det.

Tak til bestyrelse og Jørgen og Birger for godt samarbejde. I forbindelse med at
Jørgen flytter fra Onsevig indtræder Magnus i Driftsudvalget.

Herefter kommentarer til formandens beretning:

Flemming foreslår, at det manglende hjørne på D1 ved porten til havnen
renoveres før man går videre med diget, hvor man sluttede 1. etape.

Steen er åben for en konkret vurdering af, hvad der skal laves først.
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Flemming oplyser omkring opmåling af diget, at Danmark overflyves hvert 2. år,
hvor alle kyststrækninger opmåles og de målinger kan bruges til opmåling af
diget, så der kan spares en udgift til dette.

Steen oplyser, at det er med i overvejelserne.

Tove anerkender bestyrelsens arbejde og afspærring af diget, men synes at
afspærring har varet for længe og henstiller til, at der i næste etape kun
afspærres i selve byggeperioden og derefter på halvdelen af diget ud mod
vandet, så man fortsat kan gå på diget i perioden, hvor græsset skal etableres.

Steen: Forslaget tages med i betragtning.

Birger: Bevarelsen af byggepladsen i forholdsvis lang tid skyldes, at det koster
kr. 30-40.000,- at genetablere den og de penge vil vi gerne spare.

Lotte kommer med stor ros til det udførte arbejde.

7. Godkendelse af 2020 regnskab V/kassereren
Se bilag: Revideret regnskab 2020

Ref.:
Sammen med indkaldelsen til generalforsamling er der fremsendt regnskaber for
2020; et regnskab til drifts- og et regnskab til kapitalkontoen.

Lone gennemgik indtægter og udgifter og bemærkede specielt at udgift til el
forventes at falde, da pæren i lampen ved porten er udskiftet til led-pære.

Overskuddet for 2020 på driftskontoen blev på 1.164,23 kr. og der er 823,53 kr
på kapitalkontoen.

Regnskabet blev godkendt.

8. Indkomne forslag Ved fristens udløb, d. 1. marts 2021 var der
ikke modtaget nogen forslag.

Ref.:
Ingen forslag.

9.

A. Revideret budget for
2021

B. Oplæg til godkendelse af
2022 budget.

v/formanden
� Se bilag: Budgetforslag 2022

Steen oplyser at det reviderede budget for 2021 svarer til det budgetterede, dog
forventes der indtægter fra støttemedlemmer og donationer fra virksomheder.
Oplæg til budget 2022 forudsætter fastholdelse af et partsbidrag på kr. 8,- dette
blev vedtaget.

10. Valg til formand
(iht. Vedtægtens § 1 A)

Bortfalder,  idet formanden ikke er på valg
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11. Valg af bestyrelsesmedlem
(iht. Vedtægtens § 1b og §3)

� Bortfalder - ingen
bestyrelsesmedlemmer er på valg

12. Valg af suppleanter
(iht. Vedtægtens §2

Valg af suppleanter.
� Kurt Birger Jørgensen, Torben Petersen

og Peter Nimb er alle villige til genvalg

Supleanterne blev genvalgt

13.
Valg af revisorer
(iht. Vedtægtens §11

� Lone Wenzel og Gurli Kølle er på valg.
Ønsker ikke genvalg

� Bestyrelsen foreslår at:

Tove Buch Nielsen vælges som revisor

Marianne Øst vælges som
revisorsuppleant

Tak til Lone og Gurli for udført arbejde.
Tove er valgt som revisor
Marianne er valgt som revisorsuppleant

14. Evt.

Jesper - ny ejer af Byskovvej 76 B - kommer med høflig henstilling om ikke
fremover at smide haveaffald på hans grund.

Godkendelse af referat

Kære Referent
Dit referat beskriver forløbet af generalforsamlingen korrekt og de af forsamlingen

vedtagne beslutninger er ligeledes refereret korrekt.
Dirigenten underskriver hermed referatet.

Venlig hilsen Lars R Mortensen, dirigent på generalforsamlingen 2021.
(Fremsendt på mail den 14 juni 2021)
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